
بدون عنوان

شماره پرسش: ۲۳۱۷۷

تاریخ ارسال پرسش: ۰۸:۲۲:۳۱ ۱۳۹۷/۹/۲۶

متن پرسش

سلام: وقتتون بخیر. چرا وقتی ما اسم االله را داریم خدا را با بقیه اسمائش صدا می زنیم؟ مثلا وقتی

می توانیم برای ببخش گناه یااالله که جامع اسما است را بگوم چرا باید یا غافر بگوم؟ تشکر

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: اشکال ندارد، ولی نظر به اسم خاص، توجه خاصی را به میان میآورد. موفق

باشید


